
Kwartaalbericht april 2024

 

Beste Zonnemaatje-leden. 

Hierbij het bericht over het eerste kwartaal van 2024. De ALV wordt aangekondigd, er zijn 

weer certificaten verkrijgbaar en u kunt nog toetreden tot het bestuur.  

1. Jaarvergadering Zonnemaatje/Nemerstroom op dinsdagavond 25 juni met 

interessante gastspreker  

Op dinsdagavond 25 juni a.s. bent u allen van harte uitgenodigd voor onze jaarlijkse algemene 

ledenvergadering van de coöperatie Zonnemaatje/Nemerstroom.  

Voor de pauze zullen de gebruikelijke agendapunten besproken worden zoals het Jaarverslag 

en de actuele ontwikkelingen die het bestuur u zal melden en de goedkeuring van de 

Jaarrekening met het verslag van de Kascommissie. Ook zal over het voorstel van het bestuur 

voor de dividenduitkering over 2023 een besluit worden genomen. De stukken voor de 

jaarvergadering zullen uiterlijk 8 juni aan u worden toegezonden. 

Na de pauze heeft het bestuur mevrouw Mado Ruijs, lid Dagelijks Bestuur van het 

Waterschap De Dommel gevraagd een inleiding te houden en vragen te beantwoorden over 

actuele ontwikkelingen in het waterbeheer van het stroomgebied van de Dommel. Uiteraard 

zal het daarbij ook gaan over de ontwikkelingen omtrent de Nemer in welk stroomgebied ons 

zonnepanelen-veld is gesitueerd en wij ons terrein pachten van het Waterschap De Dommel. 

In de afgelopen maanden stond het water erg hoog op ons veld hetgeen het onderhoud niet 

vergemakkelijkt. Wat zijn de verwachtingen voor de toekomst van dit gebied? Hoe past het 

Waterschap haar beleid aan aan het veranderende klimaat? 

De ALV wordt gehouden in Dorpshuis Den Domp, Kerkstraat 26 te Haaren en zal starten om 

19.30 uur met rond 20.30 uur de start van de lezing. 

2. Kandidaten gezocht voor bestuurslid technische zaken. 

Gerard Schipper heeft ons medegedeeld dat hij vanwege verdrietige privéomstandigheden in 

de komende maanden zijn werkzaamheden voor onze coöperatie moet gaan afbouwen. Het is 



fantastisch dat hij de komende maanden nog de voorbereiding van de contractering van de 

beveiliging van ons terrein wil/gaat afronden.  Gerard heeft de technische zaken onder zijn 

hoede en heeft daarbij de steun van enkele experts in onze technische commissie. Wie gaat de 

rol van Gerard overnemen? Graag dragen wij een kandidaat voor op onze komende ALV van 

25 juni. Ook voor de portefeuille Communicatie zijn wij nog op zoek naar een bestuurslid. 

Wilt u nadere informatie? Bel met de voorzitter (06-43366555) of mail 

met secretaris@zonnemaatje.nl  ! 

3. Miljoen kilo CO2 bespaart! 

Het 1e kwartaal van 2024 begon met een zonnig januari met hoge opbrengst maar de 2 

maanden erna waren stukken minder waardoor het 1e kwartaal toch als een gemiddeld 

kwartaal kan worden gekenschetst. In totaal hebben we ongeveer 65.000 kwh opgeleverd met 

onze panelen in dat kwartaal en wat daarbij goed nieuws is: we zijn de grens van 1 miljoen 

kilo besparing CO2 sinds onze start eind 2020 gepasseerd in dit kwartaal. Op weg naar de 

tweede miljoen kilo!  

4. Mogelijkheid voor nieuwe leden uit ons postcodegebied om lid te worden van de 

coöperatie! 

Het bestuur heeft besloten om u te informeren en een bericht te plaatsen in diverse lokale 

kranten en websites dat er de mogelijkheid is om alsnog toe te treden tot onze coöperatie. Dit 

ook als service aan de leden die hun certificaten te koop hebben aangeboden. Dat gebeurt 

bijvoorbeeld vanwege verhuizing of overlijden. Die certificaten bieden we conform de 

statuten eerst aan aan de bestaande leden. Binnenkort kunt u een mail daarover verwachten 

met een nieuw aanbod van een deelnemer. 

Maar anders dan vorige jaren kopen bestaande leden geen of weinig nieuwe certificaten meer 

waardoor we nu een aanbod hebben van ongeveer 100 certificaten die in de verkoop zijn. Het 

staat de leden vrij om vervolgens hun certificaten te verkopen. Diverse leden hebben gevraagd 

hen daarbij te helpen. Vandaar dat het bestuur een aankondiging zal doen dat er per 1 juli a.s. 

nieuwe leden kunnen toetreden die certificaten kunnen kopen en meedoen aan de 

postcoderoos-regeling. Kent u mensen in de volgende postcode-gebieden?  

Biezenmortel  5074  

Haaren  5076  

Drunen  5151  

Vlijmen  5251 

Vught   5261 5262 5263  

Cromvoirt 5266   

Helvoirt  5268  

Boxtel   5282  

Esch   5296 

Dan kunnen ze zich melden bij secretaris@zonnemaatje.nl om zich aan te melden als lid en 

certificaten over te nemen of nadere informatie te krijgen. Ook kunnen geïnteresseerden 

uiteraard verwezen worden naar onze website www.zonnemaatje.nl en dan de informatie over 

Nemerstroom aanklikken. 
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Ter informatie: de waarde van een certificaat per 1 juli bedraagt € 200,87. Ook nieuwe leden 

krijgen uiteraard hun energiebelasting vergoed als zij energie betrekken van een leverancier 

die meedoet aan de regeling. 

5. Verzekering en beveiliging. 

Onze coöperatie heeft een verzekering lopen voor onze panelen en voor mogelijk 

opbrengstverlies bij bepaalde gebeurtenissen zoals diefstal of vernieling. Van onze 

verzekeraar hebben wij bericht gekregen dat de premie omhooggaat en met een heel fors 

bedrag indien wij niet zorgen voor een doormelding van onze camera's aan een 

beveiligingsbedrijf dat dan binnen een korte aanrijtijd bij ons veld moet zijn. De afgelopen 

tijd zijn er op diverse velden in het land aanzienlijke hoeveelheden koperdraad gestolen en is 

aanzienlijk omzetverlies geleden. Het bestuur is bezig om zich te beraden over de opties die 

onze verzekeraar geboden heeft en is diverse offertes aan het opvragen over de aanpassing 

van onze camera (die nu alleen beelden opneemt) en het inschakelen van een 

beveiligingsbureau. Het bestuur zal op de ALV nadere mededelingen doen over de gekozen 

variant en de daaraan verbonden kosten in de komende jaren.  

6. Teruggave Energiebelasting 2023 

In ons vorige bericht hebben we u verzocht om uw gegevens wat betreft adres, 

rekeningnummer en energieleverancier goed te controleren of die up to date waren eind 2023. 

Velen van u hebben daaraan gevolg gegeven. waarvoor dank. 

Mede daardoor kon onze secretaris via ons landelijke softwareprogramma Econobis dit jaar 

gemakkelijker dan voorgaande jaren de gegevens leveren aan Energie Samen. Deze heeft op 

29 maart de bestanden van alle energie-coöperaties verwerkt en aan de tientallen 

energieleveranciers die meedoen aan de postcoderoos-regeling hun bestand verstrekt van 

deelnemers die bij hen energie inkopen. Inmiddels hebben wij de berichten binnen van de 

eerste leveranciers die de belasting over 2023 al hebben gestort op de rekening. Vergeleken 

met 2022 is dat - aangezien er in 2023 geen algemene korting meer werd gegeven door de 

overheid- weer een fors bedrag.  

Bij andere leveranciers kan het beleid zijn dat een en ander bij de jaarafrekening wordt 

verwerkt. Informatie daarover kunt u opvragen bij uw energieleverancier. 

Hoewel het dus beter is gegaan dan vorig jaar blijven er altijd uitzonderingen en lastige 

gevallen zoals bij overstap naar een nieuwe leverancier gedurende het jaar. Onze secretaris 

probeert de vragen daarover zo goed en snel mogelijk te beantwoorden maar graag uw begrip 

voor het feit dat wij niet de administratie van de diverse energieleveranciers aansturen.  

Vriendelijke groet, 

Namens het bestuur,  

Lucas Middelhoff 

Voorzitter 

 


